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PODMÍNKY STAHOVÁNÍ
Navigační mapy nabízené společností Volkswagen AG pro vaše vozidlo jsou založeny na mapových podkladech poskytovatele Garmin. Před stažením a použitím mapových dat na příslušném navigačním zařízení je tedy vyžadován váš souhlas s podmínkami Garmin.
 
OMEZENÍ POUŽÍVÁNÍ
Data jsou omezena pro použití v konkrétním systému, pro který byla vytvořena. S výjimkou rozsahu výslovně povoleného závaznými zákony nesmíte extrahovat nebo znovu využívat podstatné části obsahu dat, ani reprodukovat, kopírovat, upravovat, přizpůsobovat, překládat, rozebírat, dekompilovat nebo zpětně analyzovat jakoukoli část dat. Data nesmí být použita pro servisní kancelář, timesharing nebo jiné podobné účely. 

PŘEVOD LICENCE
Data nesmíte převádět nebo dále prodávat třetím stranám, s výjimkou případů, kdy jsou nainstalována v systému, pro který byla vytvořena, nebo kdy si neponecháte žádnou kopii dat, a za předpokladu, že příjemce souhlasí se všemi podmínkami této smlouvy a toto písemně potvrzuje společnosti Garmin.
X Aktivací stahování souhlasíte s výše uvedenými podmínkami
Pro použití poskytnutých mapových dat je vyžadován dodatečný souhlas s licenční smlouvou s koncovým uživatelem, kterou vám společnost Garmin předloží na PID.
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DOWNLOAD CONDITIONS

The navigation maps offered by Volkswagen AG for your vehicle are based on map data from the provider Garmin. Thus, your consent to the conditions of Garmin is required before downloading and before using the map data on the on the respective navigation device. 

LIMITATIONS ON USE

The Data is restricted for use in the specific system for which it was created. Except to the extent explicitly permitted by mandatory laws, you may not extract or reutilize substantial parts of the contents of the data, nor reproduce, copy, modify, adapt, translate, disassemble, decompile or reverse engineer any portion of the data. The data may not be used for service bureau, timesharing or other similar purposes. 

TRANSFER OF LICENSE

You may not transfer or resell the Data to third parties, except when installed in the system for which it was created or when you do not retain any copy of the Data, and provided that the recipient agrees to all terms and conditions of this Agreement and confirms this in writing to Garmin. 
X By activating the download, you consent to the conditions above 
To use the provided map data, additional consent to the End User License Agreement presented to you by Garmin on the PID is required.”
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DOWNLOADBEDINGUNGEN AKZEPTIEREN

Die durch die Volkswagen AG für Ihr Fahrzeug angebotenen Navigationskarten basieren auf Kartendaten des Anbieters Garmin. Somit ist Ihre Zustimmung zu den Bedingungen von Garmin vor dem Download und zur Nutzung auf dem vorgesehenen Navigationsgerät erforderlich. 

NUTZUNGSBESCHRÄNKUNGEN

 Die Daten sind ausschließlich für die Nutzung in dem System bestimmt, für das sie entworfen wurden. Die Daten dürfen nur im gesetzlich zulässigen Umfang entnommen werden. Ebenso dürfen wesentliche Bestandteile oder Teile der Daten nur im gesetzlich zulässigen Umfang wiederverwendet, reproduziert, vervielfältigt, verändert, angepasst, umgewandelt, zerlegt, de-kompiliert oder umgekehrt werden. Die Daten dürfen nicht für die Zwecke von Dienstleistern, Timesharing oder Ähnlichem verwendet werden.

[bookmark: _GoBack]ÜBERTRAGUNG DER LIZENZ

 Die Übertragung der Daten auf und der Wiederverkauf der Daten an Dritte ist nicht gestattet ausgenommen in Fällen, in denen sie auf einem System installiert wurden, für das sie bestimmt sind oder wenn Sie keine Kopie der Daten zurückbehalten und vorausgesetzt, dass der Empfänger allen Bestimmungen dieser Vereinbarung zustimmt und dies schriftlich gegenüber Garmin bestätigt. Die Übertragung oder der Verkauf von Einzelbestandteilen dieser Einheit ist nicht gestattet. 
X Mit dem Aktivieren des Downloads erklären Sie Ihre Zustimmung zu oben stehenden 
Bedingungen Zur Nutzung der Kartendaten in ihrem Navigationsgerät, ist auf diesem eine weitere Zustimmung zu den Lizenzbedingungen von Garmin notwendig.

